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The Secretary of State for External Affairs, the Honourable
Don Jeziescn ennounced today that Sir John Rennie, Commissioner-General
of the United Nations Relief and Works Agency for Palestine Refugees in
the Near East (UNRWA) will visit Ottawa from November 15-17. During his
visit, Sir John will meet with Mr. Jamiescn and be the guest of honour
at a luncheon hosted by the Parliazentary Secretary to the Secretary of -
State for External Affairs, Mr. Fernand Leblanc. He will also hold dis-
cussicns with senior governmeat officials,

Canada has attached high priority to maintaining UNRWA's
services at a substantial level. Support for UNRWA on humanitarian
grounds, combined with support for peacekesping in the Middle East, 1is
one of the major ways in which Canada has demonstrated its concern for
the peaceful settlement of disputes in the area.

For 1976, Cansda provided an initial grant of $3,350,000, of
which $2 million was in vheat flour. In response to an urgent appeal,
Canzda agreed to supplexent this by $300,000 in cash,

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, lthonorable Don
Jexieson, a annoncé aujourd'hui que Sir Jolm Rennie, commissaire général
de 1'0ffice de secours et de travaux des Nations Unies pour les réfugliés
de Palestine dans le Proche-Orient (UNRWA), effectuera une visite 3 Ottawa
du 15 su 17 novecbre. Pendant sa visite, Sir Jomm rencontrera M. Jamieson
et sera 1'invité d'honneur d'un déjeuner offert par le Secrétaire parle-
mentaire au Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Fernand Leblanc.
I1 sura égalenent des entretiens avec des haut-fonctionnaires du gouvernexent.,

Le Canada accorde une grande priorité au maintien des activités
de 1'UNRWA A un niveau appréciable. Le Gouvernement a montré 1'intérét
qu'il porte & un réglexent pacifique des différents dens la région, notam-
ment par 1'aide & 1'UNRWA sur une base humanitaire et par sa participation
aux opérations de maintien de 1a paix au Moyen-Orient.

Pour 1976, le Canada a accordé une prexidre subvention de
3,350,000 dollars, dont 2 millions en farine de blé., En réponse A un

pressant appel, 1le Gouvernezent a convemu d'ajouter A ce don 300,000
dollars en espdces.
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